
Pan Karol Tylenda ponowił zapytanie dotyczące kosztów opłat drogowych  (zadane 

podczas dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia Umowy Ramowej 

w celu wykonywania zadań Operatora Infrastruktury Szerokopasmowej – XL Sesja 

Sejmiku z dnia 25.09.br.)  oraz przypomniał, iż zwracał się z prośbą o dostarczenie 

opisu całej technologii. 

Ponadto Pan Karol Tylenda nawiązał do zgłoszonej podczas XL Sesji interpelacji 

dotyczącej rozstrzygnięcia przetargu na eksploatację budowli piętrzących na terenie 

powiatu augustowskiego i podkreślił, że otrzymana odpowiedź nie jest 

satysfakcjonująca. „Dokonano ponownej oceny finansowej złożonej oferty, ponownie 

wychwycono błąd rachunkowy. Bardzo proszę o wyciąg z oferty i odpowiedź na 

pytanie, na czym polegały błędy rachunkowe w kosztorysie przedstawionym w Woj. 

Zarządzie Melioracji i Urządzeń Wodnych” – stwierdził na koniec swojej wypowiedzi. 

 


